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Aanwezig 
De raadsleden/fractievolgers Kraaijenbrink (AC), de Groot (PvdD), Broersma (CU), Greving (PvdA), 
Maref (VVD), Prinsen (GL), Dijk (D66), Engelaar (PVV), Hutten (CDA), Tujeehut (Arnhemse Ouderen 
Partij) en Dilekçi (DENK/Verenigd Arnhem). 
De fractie van de SP was niet bij de informatieve en meningsvormende (1) behandeling aanwezig. 
 
Insprekers 
Namens de Werkgroep Natuurbehoud Elderveld-Zuid/begeleidingscommissie heeft de heer Piet van 
Dijk ingesproken. Uitgaande van het gegeven dat de school wordt gerealiseerd, spreekt de heer van 
Dijk waardering uit voor de samenwerking tussen alle partners in dezen. 
  
Bespreking 
Verschillende fracties hebben vragen gesteld over de verkeersveiligheid in de nabijheid van de nieuwe 
school. Deze worden doorgeleidt naar de portefeuillehouder Mobiliteit. 
De meeste fracties spreken hun waardering uit voor het gevoerde proces van burgerparticipatie en de 
goede samenwerking tussen partijen. Het resultaat is een mooi plan, een aanwinst voor Quadraam en 
voor de scholieren. 
Bijna alle fracties geven aan de voorstellen te zullen steunen. 
De fractie van de Partij voor de Dieren geeft aan tegen de voorstellen te zijn. De fractie is voorstander 
van hergebruik van oude gebouwen. Het aanwezige groen in Arnhem zou met een groenbestemming 
beschermd moeten worden. De fractie zal d.m.v. een stemverklaring het standpunt kenbaar maken in 
de besluitvormende vergadering. 
 
Conclusie 
De voorzitter stelt met instemming van de raadskamer vast dat het onderwerp doorgeleid kan worden 
naar de besluitvorming op 27 februari 2019.  
 
 
 
De raadsadviseur,     De voorzitter, 
 
B. Kranenborg      B. van Es 


